

Ref no. CH/N/25/09/074

25/9/2025

Repair & Maintenance

通告
NOTICE

To: All Members
致: 各會所會員

Temporary Closure Club Facilities 會所部份設施暫停使用

Due to facilities damage and fallen trees caused by super typhoon "Ragasa", following facilities will be temporarily closed for urgent clearance work. Please see details below:

受超強颱風「樺加沙」吹襲導致設施毀壞及樹木倒塌，以下設施需暫時關閉以作緊急清理工程，詳情如下：

Facilities 設施	Post-typhoon Conditions 損毀情況	Temporary Closure Period 預計關閉期間
Tennis Court 3 3 號網球場		Until Further Notice 直至另行通知
Outdoor Swimming Pools of Bay Wing & Peak Wing 灣畔及朗峰室外游泳池		25 & 26 September 2025 2025 年 9 月 25 及 26 日

During the facility closure, members may use Tennis Court 1 and 2 and the Indoor Swimming Pool at Club Peak Wing. For further information, please contact Club Reception at 2989 9000 / 2989 6500. Thank you for your understanding and we apologize for any inconvenienced caused.

設施關閉維修期間會員可使用 1、2 號網球場及朗峰會所室內游泳池。如有任何查詢，請致電會所接待處 2989 9000 / 2989 6500 聯絡。不便之處，敬請見諒。



張貼至
Post Until

另行通知
Until Further
Notice

This notice has uploaded to Bel-Air website www.bel-air-hk.com and One stop Mobile Apps
此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com 及一站式手機應用程式

Island South Property Management Limited 南盈物業管理有限公司
(PMC Licence Number 物業管理公司牌照號碼: C-191466)

Club Bel-Air Bay Wing 貝沙灣灣畔會所: ☎ 2989 9000 ✉ general-club@pcpd.com
Club Bel-Air Peak Wing 貝沙灣朗峰會所: ☎ 2989 6500 ✉ clubbelair@pcpd.com

